Center Bering To The Top of the T

Yale Center BEIJING 耶鲁北京中心

10TH ANNIVERSARY 2014-2024

Founding Donors 创始捐助人

Neil Nanpeng Shen '92 沈南鹏

> Bob Xiaoping Xu 徐小平

Brad Huang MBA '90 黄中核



耶鲁北京中心 十周年庆典 Yale Center Beijing tenth anniversary celebration

Dear Friends of Yale Center Beijing,

In 2024, built upon the centuries-long bond between Yale University and China, Yale Center Beijing celebrates its 10th year of excellence, collaboration, and intellectual exchange!

On behalf of the Yale Center Beijing team, I would like to extend a heartfelt thank you to our founding donor, Neil Shen, whose vision and generosity have been pivotal in our journey. We are also grateful to our Advisory Committee and Executive Council, donors, supporters, and the entire Yale community, whose contributions have been instrumental to the Center.

Our gratitude extends to the leadership of Yale University, and to the leaders of the Yale School of Management, whose outstanding stewardship has ensured that the Center aligns with Yale's mission and values. Finally, I would like to personally thank my fellow colleagues at Yale Center Beijing, whose dedication and hard work have formed the backbone of our operations, ensuring that we thrive as a vibrant intellectual hub.

Together, over the past decade, we have hosted a wide array of impactful programs, conferences, and dialogues. The myriad programming has not only fostered meaningful connections among China, the U.S., and the world, but also deepened the University's relationships with its Chinese partners.

Looking ahead, we remain committed to enhancing Yale's global presence and advancing our role as a bridge between cultures and ideas. Join us for the next chapter of our journey, and help to shape a future that reflects the shared aspirations and wisdom of our diverse community.

With deepest appreciation,

Carol Li Rafferty '00

Executive Director, Yale Center Beijing

尊敬的耶鲁北京中心的朋友们,

承接耶鲁大学与中国的百年历史, 2024年, 耶鲁北京中心迎来了在中国的第十年。在此, 我们诚邀您一起庆祝这一值得纪念的时刻, 共同见证过往十年卓越的学术交往与深厚合作。

我谨代表耶鲁北京中心团队向中心的创始捐赠人沈南鹏先生致以最诚挚的敬意,是他的远见卓识与慷慨支持引领我们前行。我们也要感谢顾问委员会和执行理事会、捐赠者、支持者和整个耶鲁社区,他们的贡献对中心的发展至关重要。

我们由衷地感谢耶鲁大学和耶鲁管理学院的领导层,在他们出色的领导下,中心始终坚守耶鲁的使命与价值观。最后,我也要感谢耶鲁北京中心的每一位同事,是你们的敬业与奉献让中心得以顺利运行,使其蓬勃发展成为重要的知识与思想交流平台。

过去十年,我们已经成功举办了一系列有影响力的项目、会议和对话。这些项目不仅在中国、美国和世界之间建立起有意义的连结,也进一步加深了大学与中方合作伙伴的关系。

展望未来,我们将继续致力于提升耶鲁大学的全球影响力,发挥我们在文化与思想之间的沟通作用。让我们一起携手,开启下一个篇章,为创建一个有理想有智识的多元化社区而共同努力!

李恩祐, 耶鲁本科学院 '00届校友 耶鲁北京中心主任



"No university in the United States has enjoyed as long or extensive a set of educational exchanges with China—and Yale Center Beijing (YCB) continues to exemplify the strength of this centuries—old bond. In its first decade, YCB flourished as a vibrant venue for substantive discussions on the world's most pressing challenges. As a university—wide facility that supports all fourteen of Yale's schools, YCB has helped to strengthen over 100 of Yale's academic partnerships with Chinese counterparts and expand the growing array of executive leadership programs and academic and artistic conferences the university convenes each year. More than an immense source of pride for Yale, YCB is a pillar of our mission to improve the world today and for future generations. I offer heartfelt thanks to the faculty, administrators, alumni, students, and friends who support YCB and wish it every success in the years to come."

Peter Salovey PhD'86,

President and Chris Argyris Professor of Psychology, Yale University

"在美国,没有哪所大学可以像耶鲁大学一样,与中国展开如此广泛的教育交流并享有悠久的历史渊源。耶鲁北京中心延续了这一跨越多个世纪的强有力的连接。在第一个十年里,耶鲁北京中心蓬勃发展,围绕世界最紧迫的问题展开了实质性探讨,并成长为极具活力的平台。作为支持大学及其14所院校的实体中心,耶鲁北京中心助力耶鲁大学维护和支持与中国的100余个学术交流项目,以及每年召开的领导力高管项目、学术和艺术类会议。耶鲁北京中心不仅是耶鲁的骄傲,也是大学实现改善当今世界和人类发展这一使命的支柱力量。在此,我要向支持耶鲁北京中心发展的教职员、管理者、校友、学生和朋友们致以诚挚的谢意,并祝愿中心在未来的岁月里再创辉煌。"

苏必德 (Peter Salovey), 耶鲁心理学系'86届校友耶鲁大学校长兼心理学CHRIS ARGYRIS讲席教授

耶鲁北京中心 十周年庆典 Yale Center Beijing Tenth anniversary celebration



"Congratulations on the 10th anniversary of Yale Center Beijing! We are excited to witness how the Center has grown over the years as a vibrant intellectual hub, and proud to see how programs such as the Yale-HongShan Leadership Program and the Yale China Fund for Emotional Intelligence have supported the development of leaders from diverse backgrounds and sectors. May Yale Center Beijing continue to thrive and play a pivotal role in connecting Yale, Asia, and the world!"

Neil Shen '92

Chair, Yale Center Beijing Advisory Committee and Executive Council Founding and Managing Partner, HongShan

"祝贺耶鲁北京中心成立十周年!这十年来,我们不仅见证中心逐渐成为极具活力的智识交流平台,也 欣慰地看到来自多元背景和领域的领导者如何借助'耶鲁-红杉领导力中心'、耶鲁大学'中国情商基 金会'等项目得到提升。愿耶鲁北京中心更上一层楼,未来继续在耶鲁、亚洲和世界中发挥引领作用!"

沈南鹏,耶鲁管理学院'92届校友 耶鲁北京中心顾问委员会主席 红杉中国创始及执行合伙人



"As Yale Center Beijing celebrates its tenth anniversary, it continues to reflect Yale University's commitment to international engagement and partnership, and surpass our expectations. As Yale's only university-wide center outside of its U.S. campus, the Center not only bridges Yale with China and the broader region, but also embodies the University's dedication to improving the world through collaborative research and scholarship. Looking ahead, I am excited to see how the Center will continue to deepen Yale's global connections and play an integral role in promoting a more inclusive, innovative, and understanding world."

Steven Wilkinson

Vice Provost for Global Strategy, Nilekani Professor of India and South Asian Studies, Yale University

"耶鲁北京中心迎来十周年庆典,过去十年,它一直履行着耶鲁大学对国际交往与合作的承诺,并不断实现超越。作为耶鲁大学在美国校园之外设立的唯一一个实体中心,耶鲁北京中心不仅将耶鲁与中国及更广泛的地区联系在一起,还体现出大学致力于通过合作研究与学术成果引领世界进步的决心。展望未来,我很高兴地看到中心将进一步深化耶鲁大学的全球交往,并在促进一个更加包容、创新和相互理解的世界方面发挥着不可或缺的作用。"

Steven Wilkinson

耶鲁大学全球战略副教务长、印度与南亚研究NILEKANI讲席教授



"We have observed with great pride how Yale Center Beijing, in ten short years, has become a brilliant testament to the power of partnership, collaborative dialogue, and fruitful cross-cultural exchange. The Center has developed into a dynamic hub: a vibrant and welcoming space where renowned leaders — across academia, business, and government — can explore timely ideas that span sectors, share in the joys of discovery, and collectively seek solutions to universal challenges such as climate change and global health. These endeavors yield tangible results, foster a spirit of mutual understanding and respect vital to our interconnected world, and profoundly inspire all of us.

The blossoming of these remarkable achievements would not be possible without the great generosity and valued guidance of the Center's Advisory Committee and Executive Council, to whom we are deeply grateful. We wish to especially acknowledge Neil Shen, whose vision, lead gift, and indomitable work as founder, have been pivotal to realizing Yale Center Beijing's immense potential for connecting Yale, China, and the world. I also would like to thank my Deputy Dean, Joel Getz, who for the past ten years has worked tirelessly to ensure the Center's advancement, as well as its oversight on my behalf.

As we celebrate this milestone's 10th anniversary and embark on the next decade, we invite you to join us in continuing to build upon Yale Center Beijing's great success."

Kerwin Charles

Indra K. Nooyi Dean & Frederic D. Wolfe Professor of Economics, Policy & Management, Yale School of Management

"在短短十年间,耶鲁北京中心充分展现了在促进伙伴关系、建立合作对话和实现富有成效的跨文化交流方面的强大力量,这让我们深感骄傲。中心已经成为一个充满活力的枢纽:一个欢迎来自学术界、政商界的领导者们探讨当下议题,分享探索喜悦,寻求解决气候变化、全球健康等极具挑战性议题的场所。这些努力不仅取得了实质性的成果,更促进了相互理解与尊重的精神,而这种精神在这个紧密相联的世界中愈发重要,并深深地激励着我们所有人。

这些令人瞩目的成就,离不开中心顾问委员会和执行理事会的慷慨与指导,我们对此深表感激。在此,我们要向沈南鹏先生致以特别的谢意,他的愿景和作为创始捐赠人所给予的贡献和不懈努力,为耶鲁北京中心实现耶鲁、中国和全球之间的沟通互联起到了关键作用。我还要感谢我们的副院长Joel Getz,感谢他在过去十年来不辞辛劳的工作,代表我进行管理,确保了中心的顺利发展。

在庆祝中心首个十年并迈向下一个十年之际, 我们诚邀你与我们共同携手, 共筑更加光明的未来。"

Kerwin Charles

耶鲁管理学院INDRA K. NOOYI席位院长兼经济学、政策与管理学FREDERIC D. WOLFE讲席教授



"As Yale Center Beijing marks a decade of excellence, I am filled with pride in its achievements and immense excitement for the future. I would like to thank Neil Shen and the Center's donors for their steadfast support, and the Center's team, under Carol Li Rafferty's leadership, for their outstanding work in organizing vibrant programming and effectively connecting Yale with its alumni and partners worldwide. The Center has established itself as a hub for critical conversations and impactful programs. In its next ten years and beyond, I am confident that Yale Center Beijing will continue to nurture an entrepreneurial and innovative spirit, bridge cultural divides, and unlock the potential of today's and tomorrow's leaders."

Joel Getz

Deputy Dean for Alumni, Development, and Special Initiatives, Yale School of Management

"回望耶鲁北京中心走过的十年精彩历程,我为中心所取得的成就倍感骄傲,更对未来充满无限的期待。我要感谢沈南鹏先生和中心捐赠人的坚定支持,也要感谢李恩祐女士领导的中心团队在项目组织和连接耶鲁与全球校友和合作伙伴等方面的卓越表现。中心已成为促成对话和开展项目的重要平台。在下一个十年以及更长久的未来,我相信耶鲁北京中心将继续为提升创业与创新精神,搭建文化间桥梁,在发掘现今与未来领袖的潜力上发挥引领作用。"

Joel Getz

耶鲁管理学院校友、发展和特别倡议副院长

耶鲁北京中心 十周年庆典 Yale Center Beijing tenth anniversary celebration



Highlights From 2014-2024 十周年精彩回顾

Yale Center Beijing (YCB) opens; Peter Salovey PhD '86, President and Chris Argyris Professor of Psychology at Yale University, Linda Lorimer JD '77, Vice President for Global and Strategic Initiatives at Yale University, Edward Snyder, Dean of the Yale School of Management (SOM), Robert Blocker, Dean of the Yale School of Music, Peter Crane, Dean of the Yale School of Forestry and Environmental Studies, and YCB's founding donors Neil Shen '92, Founding and Managing Partner of HongShan, Bob Xu, Founder of ZhenFund, Brad Huang MBA '90, Founder and Chairman of Lotus Capital Management, as well as alumni thought leaders such as Joseph Tsai '86, JD '90, Executive Vice Chairman of Alibaba Group, are among those who attend and speak at YCB's opening ceremony.

耶鲁北京中心正式开业; 耶鲁大学心理学系'86届校友、耶鲁大学校长兼心理学Chris Argyris讲席教授苏必德(Peter Salovey), 耶鲁法学院'77届校友、时任耶鲁大学全球战略副校长的Linda Lorimer,时任耶鲁管理学院院长的Edward Snyder,时任耶鲁音乐学院院长的Robert Blocker,时任耶鲁森林与环境学院院长的Peter Crane,和耶鲁北京中心三位创始捐助者耶鲁管理学院'92届校友、红杉中国创始及执行合伙人沈南鹏,真格基金创始人徐小平,耶鲁管理学院'90届校友、莲花资本管理公司创始人和董事长黄中核,以及耶鲁本科学院'86届、法学院'90届校友、时任阿里巴巴副主席的蔡崇信等参加开幕仪式。





In an event titled "Challenges and Opportunities of Local, Regional & National Architectural Identity in an Age of Global Practice", Robert Stern, Dean of the Yale School of Architecture, dialogues with Alan Plattus '76, Professor of Architecture at Yale University, Ma Yansong MA '02, Founder of MAD architects, and Zhang Weimin, Dean of Tsinghua University's School of Architecture, and others about the evolving nature of architecture in today's world.

在题为"建筑设计的全球化对本土风格与特征带来的机遇及挑战"的活动中,时任耶鲁建筑学院院长的 Robert Stern发表主题演讲,并与耶鲁本科学院'76届校友、建筑学院教授Alan Plattus,耶鲁建筑学院 '02届校友马岩松,清华大学建筑学院院长庄惟敏等展开对话。

The Yale Center Beijing First Anniversary Conference welcomes speakers such as Kevin Rudd, 26th Prime Minister of Australia, Max Baucus, U.S. Ambassador to China, Edward Snyder, Dean and William S. Beinecke Professor of Economics and Management at Yale School of Management, Neil Shen '92, Founding and Managing Partner of HongShan, Bob Xu, Founder of ZhenFund, Jinglian Wu, Economist, Chengyu Fu, Former Chairman of Sinopec, Wilbur L. Ross, Jr. '59, Chairman and CEO of WL Ross & Company, Jane Sun, CEO of Trip.com Group, and others.

耶鲁北京中心成立一周年庆典大会迎来的嘉宾包括澳大利亚第26任总理陆克文、美国时任驻华大使 Max Baucus, 时任耶鲁管理学院院长、经济学与管理学William S. Beinecke讲席教授Edward Synder, 耶鲁管理学院'92届校友、红杉中国创始及执行合伙人沈南鹏, 真格基金创始人徐小平, 著名经济学家 吴敬琏, 中国石油化工集团公司前董事长傅成玉, 耶鲁本科学院'59届校友、WL Ross & Company董事长兼首席执行官Wilbur L. Ross, Jr., 携程集团首席执行官孙洁等。











2016 | 2017 | 2018 | 2019

The Yale Young Global Scholars (YYGS)-Beijing Program launches; speakers such as Edward Wittenstein '04, JD '12, Executive Director of YYGS and more than 370 young students from nearly 30 countries and regions around the world have joined the program.

耶鲁全球青年学者-北京项目首次启动,此后至2019年连续举办的4年中,共吸引来自全球近30个国家和地区的370余名青年学生来到北京参与其中,耶鲁本科学院'04届校友、法学院'12届校友、耶鲁全球青年学者全球项目总监Edward Wittenstein等出席。



Yale-HongShan Leadership Program (YHLP), a first-of-its-kind leadership development program and collaboration between a prominent China PE/VC fund and a top global university, launches; close to 160 Chinese business leaders have participated in YHLP, and many of them have traveled to Yale University in New Haven as part of the program.

"耶鲁-红杉领导力中心"成立,这是中国首个由顶级私募投资企业与世界一流名校联合创办的领导力发展项目,至今已吸引了近160位中国商界领袖参与,其中也有许多人参与纽黑文模块到访过耶鲁校园。











The Experience Yale Program Series has invited 20 Yale professors to lead multi-day programs with 771 participants from 2016–2024, featuring faculty such as the late Diana Kleiner, Professor Emeritus in the History of Art and Classics, Shelly Kagan, Clark Professor of Philosophy, Woo-kyoung Ahn, John Hay Whitney Professor of Psychology, Priyamvada Natarajan, Joseph S. and Sophia S. Fruton Professor of Astronomy and Professor of Physics, and Chair of the Department of Astronomy, and David Bromwich, Sterling Professor of English.

"体验耶鲁"系列项目举办,已邀请20名耶鲁大学教授,吸引了771名参与者参加,参与过的耶鲁教授包括艺术史与古典文化Dunham讲席荣休教授Diana Kleiner、哲学系Clark讲席教授Shelly Kagan,心理学John Hay Whitney 讲席教授Woo-kyoung Ahn、天文学Joseph S. and Sophia S. Fruton讲席教授、物理学教授兼天文学系主任Priyamvada Natarajan、英文斯特林讲席教授David Bromwich。

Yale University President Peter Salovey PhD '86, Yale Center Beijing founding donor Neil Shen '92, and Leon Meng MPPM '97 celebrate the founding of the Yale China Fund for Emotional Intelligence, which aims to assist Chinese educators to incorporate principles of emotional intelligence into programs for children 3 to 6 years old.

耶鲁大学校长、耶鲁心理学系'86届校友苏必德(Peter Salovey)与中心创始捐助人、耶鲁管理学院'92届校友沈南鹏及耶鲁管理学院'97届校友孟亮与其他校友和政商领袖们欢聚一堂,宣布成立耶鲁大学中国情商基金会;该基金会的成立旨在让中国儿童更早地接受情商方面的系统教育。





At the Yale Africa-China Conference, Ian Shapiro PhD '83, JD '87, Sterling Professor of Political Science and Henry R. Luce Director of the MacMillan Center at Yale, Ibrahim Gambari, former Under-Secretary-General of the United Nations for the Department of Political Affairs, and other thought leaders discuss the latest developments in Africa-China relations.

"耶鲁中国非洲论坛"由耶鲁大学麦克米兰中心倡导举办, 耶鲁政治学系'83届、法学院'87届校友、耶鲁大学麦克米兰中心主任、政治学教授Ian Shapiro, 联合国负责政治事务的前副秘书长Ibrahim Gambari等出席并讨论中非关系最新进展。

33

The Yale-HongShan Leadership Program takes place in Israel, during which Chinese business leaders meet with academic and business leaders from Israel and Technion University, a member of the Global Network for Advanced Management (GNAM).

"耶鲁-红杉领导力中心"项目首次飞越国界,将项目举办地移至创新国度以色列,与全球高端管理联盟(GNAM)成员以色列理工大学合作,参访以色列当地知名创新企业,为中国创业者提供海外领导力拓展项目。



35



In an event titled "Music and the Mind," world-renowned soprano Renée Fleming, Robert Blocker, the Henry and Lucy Moses Dean of Music at Yale University, and others, explore the power of music as it relates to mental health.

在"音乐与大脑"活动中,世界顶尖女高音歌唱家芮妮·弗莱明与耶鲁大学音乐学院院长Robert Blocker等嘉宾一同围绕这一议题探讨音乐所产生的力量如何改善人类心理健康。



37

The Yale SOM-led Women's Leadership Program convenes a group of close to 20 Chinese female leaders to engage with James Baron, William S. Beinecke Professor of Management at Yale SOM, Emma Seppälä '99, Co-Director of the Yale College Emotional Intelligence Project, Jane Sun, YCB Executive Council Member and CEO of Trip.com Group, and Tina Tao MBA '10, COO and Partner of Sinovation Ventures.

女性领导力项目举办,近20名女性与耶鲁管理学院管理学教授James Baron,耶鲁本科学院'99届校友、耶鲁大学情商项目联合主任Emma Seppälä,耶鲁北京中心顾问委员、携程集团首席执行官孙洁,耶鲁管理学院'10届校友、创新工场总裁兼合伙人陶宁等一起围绕"女性领导力"展开探讨。









Co-organized by the Yale Office of International Affairs and the Yale Office of International Students & Scholars, the Yale Undergraduate Students Forum gathers 40 Yale undergraduate students who are based in China during the COVID-19 pandemic; Marvin Chun, Dean of Yale College, Richard M. Colgate Professor of Psychology at Yale University, Lucy Peng, Co-founder of Alibaba and Former Chairman of Ant Financial, Lina Getachew Ayenew '10, MPH '11, Author & Social Entrepreneur, Nathan Stoner '99, MBA '10, Vice President of Cummins, Sally Shan MBA '97, Managing Director & Head of China of HarbourVest Partners, Sean Fan '99, Chairman of Goldman Sachs Gao Hua Securities, and Helen Sun MAM '13, President of Yale Club of Beijing are among those who engaged with the students.

耶鲁在华本科生论坛举办,40名新冠疫情期间在华的耶鲁本科生与耶鲁本科学院院长、心理学 Richard M. Colgate讲席教授Marvin Chun,阿里巴巴创始人之一、蚂蚁金服前董事长彭蕾,耶鲁本科学院'10届校友、公共卫生学院'11届校友、作家与社会创新者Lina Getachew Ayenew,耶鲁本科学院'99届校友、管理学院'10届校友、康明斯副总裁石内森(Nathan Stoner),耶鲁管理学院'97届校友、HarbourVest董事总经理及中国区总裁单丽红,耶鲁本科学院'99届校友、高盛高华证券有限责任公司董事长范翔,耶鲁管理学院'13届校友、耶鲁北京校友会会长孙瑜等共同出席活动。

2021 | 2022 | 2023

The SMART Talks on Climate Change, a collaboration between Caixin Global and Yale Center Beijing, launches; the program, which aims to endow leaders of the next generation with useful insights to tackle critical issues facing our planet, has featured speakers such as William Nordhaus, winner of the Nobel Memorial Prize in Economic Sciences and Sterling Professor of Economics and Professor of Forestry and Environmental Studies at Yale University, Douglas Kysar, Joseph M. Field '55 Professor of Law at Yale Law School, Anthony Leiserowitz, Founder and Director of Yale Program on Climate Change Communication and Senior Research Scientist at Yale School of the Environment, Daniel Prober, Professor of Applied Physics and of Electrical Engineering and of Physics at Yale University, Yuan Yao, Assistant Professor of Industrial Ecology and Sustainable Systems, Yale School of the Environment, Fred Strebeigh, '74, Senior Lecturer Emeritus in English and in Forestry and Environmental Studies at Yale University, as well as Alice Waters, recipient of the Doctor of Humane Letters from Yale University in 2016, food activist, restaurateur, and co-founder of the Yale Sustainable Food Program, among others.

耶鲁北京中心联手财新国际开展的"全球气候变化青年领袖"项目,邀请了诺贝尔经济学奖得主、耶鲁大学经济学斯特林讲席教授、环境学院教授威廉·诺德豪斯, 耶鲁法学院法学Joseph M. Field '55 讲席教授Douglas Kysar, 耶鲁大学气候变化信息项目创始人和主任, 耶鲁环境学院高级研究科学家 Anthony Leiserowitz, 耶鲁大学应用物理、物理与电子工程学教授Daniel Prober, 耶鲁环境学院工业生态与可持续系统助理教授姚媛, 耶鲁本科学院'74届校友、耶鲁大学英语与林业和环境研究荣休高级讲师Fred Strebeigh, 以及被誉为"慢食教母"的食品运动先驱、耶鲁大学可持续食品项目联合创始人Alice Waters等几十位耶鲁教授和行业专家作为嘉宾讲者共同探讨气候变化的前沿思想、研究和实践。



Yale Center Beijing TENTH ANNIVERSARY CELEBRATION 43



The 5th Caixin Global Young Leaders Forum is held, during which students from Schwarzman College of Tsinghua University and Yenching Academy of Peking University, Shuli Hu, Publisher of Caixin Media, Nicholas Burns, U.S. Ambassador to China, and others discuss timely topics.

第五届财新国际青年领袖论坛,邀请了财新传媒社长胡舒立、美国驻华大使Nicholas Burns与来自清华大学苏世民书院、北京大学燕京学堂的学生等探讨了最新热议话题。

耶鲁北京中心 十周年庆典
Yale Center Beijing tenth anniversary celebration

Steven Wilkinson, Vice Provost for Global Strategy, Nilekani Professor of India and South Asian Studies at Yale University, visits Tsinghua University and Peking University, where he meets with Tien Y Wong, Vice Provost at Tsinghua University and Founding Head and Chair Professor at Tsinghua Medicine, Fang Fang, Vice President at Peking University, and others.

耶鲁大学全球战略副教务长、印度与南亚研究Nilekani讲席教授Steven Wilkinson开启上任以来的首次访华之旅,在耶鲁北京中心的协助下,访问了清华大学和北京大学,分别会见了清华大学副教务长、医学院主任及讲席教授黄天荫,和北京大学副校长方方等学校领导。





Yale Center Beijing (YCB) opened on October 27, 2014. As the only such center Yale University has opened outside of its campus, YCB advances Yale University's fundamental dedication to developing leaders from all sectors of society and all regions of the globe.

By leveraging Yale's wealth of resources as a global research university and its historically strong ties to China, the Center aims to further constructive dialogue about pressing issues and the forthright exchange of ideas and knowledge among decision-makers and thought leaders.

The Center, which is housed in a 16,500-square-foot space in Chaoyang District of Beijing, enables the University to expand existing activities and form new partnerships in China, supports research and study from each of the University's schools and divisions, and serves as a gathering place for alumni from throughout Asia.

耶鲁北京中心诞生于2014年10月27日,是耶鲁大学在美国本土校园之外设立的唯一一个实体中心。中心创建的愿景是促进大学致力于为社会各界和全球各地培养领导者的重要使命。

凭借耶鲁作为全球性研究型大学的丰富资源及其与中国悠久的历史交往,中心旨在促进决策者和思想领袖就紧迫议题开展建设性的对话和交流。

中心坐落于北京市朝阳区,拥有1530平方米的办公区域,可以帮助大学扩展现有的活动,促进与中国组织机构的崭新合作,支持学校各个学院和部门的研究与教学活动,并成为整个亚洲地区校友的聚集地。

Yale Center BEIJING | 耶鲁北京中心

36th Floor, Tower B International Finance Center (IFC)

No. 8 Jianguomenwai Avenue

Chaoyang District, Beijing, China 100022

中国北京市朝阳区

建国门外大街8号

IFC国际财源中心B座36层

邮编100022

+86 (10) 5909 0200

yalecenterbeijing@yale.edu

FOLLOW US 关注我们



WeChat 微信公众号



Yale University Weibo 耶鲁大学微博



Yale Center Beijing Weibo 耶鲁北京中心微博

